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Mówi Komendant Straży Ochrony Zwierząt w Słupsku - Renata Cieślik. 

 

Przepisy regulujące ochronę zwierząt są respektowane czy też mamy z tym problem?  

 

Myślę, że w dużej mierze są respektowane i są już coraz bardziej respektowane, i przede wszystkim 

wdrażane w życie. Są zauważane, bo to też jest bardzo ważne; natomiast jeszcze różnie bywa z 

wykonawstwem wszystkich tych przepisów.  

 

My osobiście mamy problem z wyrokami spraw, które wnosimy do sądów. Wyroki są bardzo niskie, 

zastraszająco niskie bym powiedziała, bo cały czas sędziowie mówią o braku świadomości 

społecznej. Ja myślę, że ta świadomość społeczna jest, bo dzisiaj patrząc na statystyki mojej 

organizacji, my bardzo dużo robimy szkoleń i bardzo dużo ludzi dzwoni z różnymi problemami, z 

jakimiś za potrzebowaniami na wiedzę itd., więc obsługujemy szkoły, robimy spotkania i ta 

świadomość społeczna jest.  

 

Natomiast takie szkolenia są bardzo profesjonalne i pokazują nam możliwość zauważenia pewnych 

rzeczy, do których ja, jako laik powiedzmy prawniczy, ja muszę się bardzo wczytywać w pewne 

rzeczy. Tutaj mamy dzisiaj przykład taki, że są powielane rzeczy. Czyli tak: możemy te zwierzęta 

chronić i Ustawą o ochronie przyrody i Ustawą o ochronie zwierząt. Nie jesteśmy prawnikami i nie 

wiemy, więc pisząc pismo ewentualnie do sądu, też już dzisiaj wiemy, czym się posłużyć. 


